

雲林監獄於 103 年 04 月 30 日辦理收容人母親節電話孝親活動

Yunlin 103 years in prison on April 30 who apply for asylum Mother's Day phone filial activities



典獄長親臨會場致詞勉勵

Speech encouraged the warden at the venue

典獄長頒贈感謝狀情形

The governor presented the case of appreciation



收容人電話孝親情形 Filial inmate phone case

收容人電話孝親情形 Filial inmate phone case

103 年度母親節電話孝親活動，共有 842 名收容人與家人共話家常，齊享美好溫馨時刻。中華電信林有宣及黃素齡專員親臨現場關懷收容人，由蕭山城典獄長詞勉勵同學要向偉大的母親致意並自我反省，多寫信回家尋求家人的諒解與支持，去思考與規劃將來的人生，擬定全新的計畫，早日離開高牆回家團聚。隨後頒贈感謝狀，感謝中華電信股份有限公司長期於三大節提供 40 線免費付費電話回饋社會，嘉惠收容人甚感欽佩。

103 Phone filial annual Mother's Day activities, a total of 842 inmates and their families were talking about family, enjoy the beautiful warm moments together. Chunghwa Telecom Commissioner inmates caring person at the scene by Xiao warden words encouraged the students would like to pay tribute to the great mother and self-reflection, and more write home to seek understanding and support of his family, to think about and plan for future life, to develop new plan to leave early to go home walls reunion. Subsequently awarded appreciation, thank Chunghwa Telecom long lines at the three sections provide 40 free pay phone back to the community, benefiting inmates am truly admirable.